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Dato: 8. april 
Tidspunkt: 18.30 
Mødeleder: Ditte 
Sted: Skoleleders kontor 
 

Faste medlemmer 
Ditte Damkier (formand) 
Jonas Daugaard Kyndesen(næstfor-
mand)  
Anette Frank (skoleleder)        
Thomas Maltha Grønborg(sekretær) 
Katja Hansen 
Helle Mejer Thomsen 
 

Afbud 
Clara 
Jesper 
Helle 
Claus 
Thomas H 
Morten 

Faste medlemmer 
Claus Munch Andersen 
Morten Higham              
Thomas Høj Mortensen  
Jesper Wulff (medarbejderrep.)                       
Marianne Haugaard Christensen (medarbejderrep.) 
Freja Bærnthsen(elevrådsrep.)   
Clara Spohr (elevrådsrep.) 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvar-
lige, gæster og er det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estimeret tid 
til punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angi-
velse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

 Godkendt  

2. Information fra elevråd/for-
mand/medarbejdere 
 
 

10 min Elevrådet har ikke haft møde siden sidst, men der arbejdes 
videre med det gode arbejdsmiljø. 

3. Information fra skolele-
der(O) 
 

10 min Skolesekretærstillingen er ledig og der afholdes samtaler ef-
ter påske. 
 
Skoleåret 25/26 bliver ændret i strukturen. SkoleUddannel-
sesUdvalget har besluttet at timetallet for indskolingen skal 
være så tæt på 1030 som muligt.  
Det er anderledes end det, vi gerne ville have planlagt med. 
Det skal være plads til den fagfaglige undervisning, så det 
eneste, der kan reduceres er pauser, understøttende under-
visning og morgenbånd.  
Når der laves ændringer for indskolingen, får det indflydelse 
på alle klassetrin. 
Næste skoleår vil der ikke være morgenbånd, hvilket betyder 
at undervisningen starter kl 8.10.  
Vi bevarer formiddagspausen på 30 min samt 15 til spisning 
og efterfølgende 30 min pause til middag. Pausen om efter-
middagen er fjernet. 
Alle elever i indskolingen vil næste skoleår have 3 dage til kl 
ca 13.10 og to dage til ca 13.55. 
SFO åbner dermed tidligere de tre dage. 
Mellemtrinnet vil primært have dage til ca 13.55 og en enkelt 
årgang en dag til ca 14.40. 
Udskolingen vil have to til tre dage til ca 14.40 og resten til ca 
13.55. 
Afgangstiderne for skolebusserne laves af forvaltningen og er 
endnu ikke meldt ud, derfor står tiden for skoledagens afslut-
ning til ca. tider, da der kan blive justeringer. 
 
Fagfordelingen er i gang i forhold til hvilke lærere, der skal til-
knyttes de enkelte klasser. 
 
Udmeldingen med lærerfordelingen kommer tidligst i slutnin-
gen af maj. 
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24. april er der afsløring af skulpturen, som vi har fået midler 
til gennem Gunnar Andersen Fonden. 5. årgang skal deltage 
i et kort arrangement, hvor Borgmester og Skolechef samt 
bestyrelsen for Gunnar Andersen Fonden deltager. 
 
 
 
Kommentarer til information fra skoleleder:  
Bestyrelsen spørger ind til mødetiden og stiller spm til, hvor-
for skolen ikke selv må planlægge i forhold til det, der passer 
bedst til skolen. 
Derudover er de glade for at vi endnu en gang får en skulptur 
til skolen. 

4. Økonomi (O) 
 
 

5 min  
Der er ikke de store udsving og alt er ok. 
Skoleleder spørger om vi er villige til evt at gå ud af skoleåret 
med et underskud, hvis vi laver tiltag, der kan være med-
hjælpende i at arbejde mere med elever i udfordringer.  
 
Tiltaget drøftedes og bestyrelsen bakker op, i særdeleshed 
hvis det er en målrettet indsats til de udfordrede børn med ef-
terfølgende evaluering.  
 

5. Henvendelser til bestyrel-
sen (D) 
(skal være delt med besty-
relsen forud for mødet) 
 
 

-  Ingen henvendelser 

6. Revidering af dokument 
om Rygning elever  - fin-
des på hjemmesiden 
 
 
 
 

 
10 min 

Dokumentet er revideret og godkendt. 

7. Skoleleder informerer om 
indsats med Rasmus Alen-
kær samt om at udarbejde 
planche om Forældrenes 
medværtsskab. 
 
 

 
25 min 

AF gennemgik skolens historik ift. undervisningens organise-
ring. Det nyeste tiltag er Rasmus Ahlenkærs tanker og under-
visningsforstyrrende uro. De forskellige faser og tankerne 
bag blev gennemgået med bestyrelsen. 
 
Begrebet ”Forældrenes medværtsskab” introduceredes som 
en idé – bestyrelsen bakkede op om idéen og understregede 
vigtigheden af tydelige rammer og udsagn indenfor forældre-
nes medværtsskab.  
Bestyrelsen vil gerne at vi kigger på andet ord end med-
værtsskab. 
Bestyrelsen beder om at skolen  arbejder videre og resultatet 
forventes fremlagt på bestyrelsens sidste møde i indevæ-
rende skoleår i juni. 

8.  
Dokument til forældrerå-
dene – endelig gennem-
gang (Helle sender til be-
styrelsen forud for mødet) 
 

15 min Dokumentet blev gennemlæst og tilrettet og herefter god-
kendt. Bestyrelsen var enige om, at dokumentet fremstod 
gennemarbejdet og professionelt.  
 
Der mangler dog forslag til, hvad der evt kunne laves af ar-
rangementer for eleverne i udskolingen. Bestyrelsen giver 
opgaven til elevrådet. 
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Referat godkendes løbende på mødet via opsamling efter hvert punkt. 

 

 

 

 
Elevrådet indhenter forslag og disse drøftes på næste besty-
relsesmøde. 
 

9. Status på national trivsel 
elever sammenholdt med 
sidste års resultater. 
 

 
25 min 

Tallene for de enkelte afdelinger blev gennemgået – bestyrel-
sen anerkendte resultaterne. 
 
Proceduren for hvordan der arbejdes med resultaterne blev 
fremlagt. Her bruges resultater fra national trivsel, herefter 
måling på klassetrivsel – trivselskonferencer for alle klasser 
hvorefter der udarbejdes handleplan. 
Forældrene informeres om tiltag via klasselærerne. 
 

10. Information om møde med 
andre skolebestyrelser - 
Jonas fremlægger. 
 

 
10 min 

Jonas fortæller at mødet er evalueret og der var bred enig-
hed om, at folkeskole-forum møderne ikke lever op til forvent-
ningerne. Det blev skrevet videre til SUU, der står for mø-
derne. 
Derudover drøftede de segregering og den måde det presser 
skolerne i forhold til økonomien.  
  
Der er rettet henvendelse til skole i Hedensted for at høre, 
hvordan de arbejder med segregering – der vil være et oplæg 
på deres næste møde.  
 
Jonas berettede om skolebestyrelsen og ledelsens tiltag om 
åben dialog med forældrerådene. De andre skoler var inte-
resserede i tiltaget og ville måske undersøge mulighed for at 
gøre tilsvarende på deres skoler. 
 
 

11. Punkter til næste møde 
 
 

5 min Punkt fra elevrådet om forslag til aktiviteter for udskolingsele-
ver til ”Guide til forældreråd” 
 
Årshjul næste skoleår 
 
Skolebestyrelsen årsberetning 
 
Datoer for næste skoleår 
 
Trivselspolitik/antimobbestrategi 
 
OBS på at møder starter kl 18 og vi starter med spisning. 

12. Eventuelt (O) 
 
 

5 min  
Bestyrelsen fremhævede, at det altid er okay at konsekvens-
rette i principper og retningslinjer 


